

Երևանի պատմական Կոնդ թաղամասի վերակենդանացման հայեցակարգի մրցույթ

Երևան քաղաքի «Կոնդ» թաղամասի քաղաքաշինական միջավայրի ինքնության պահանջության, միջավայրի ռեգեներացիայի/վերականգնման և արդիականացման նպատակով ՀՀ քաղաքաշինության կոմիտեն հայտարարում է երկփուլ հայեցակարգային-քաղաքաշինական-ճարտարապետական մրցույթ:

Մրցույթը բաց է բոլոր անհատ ճարտարապետների և ճարտարապետական արվեստանոցների, խորհրդատվական ձեռնարկությունների, գիտական և հասարակական կազմակերպությունների, տարբեր կոնսորցիումների համար ողջ աշխարհից, որոնք ունեն պատմական քաղաքային (ներառյալ վերնակույրար) կառուցապատման վերականգնման ծրագրերի իրականացնելու հաջող փորձ, առանց որևէ սահմանափակման:

Մրցույթի մասնակիցների հայտերի ընդունում/գրանցման վերջնաժամկետը՝
20.04.2021 թ.

Մրցույթի պայմաններին կարելի է ծանոթանալ՝ www.kond.minurban.am կայքում:

Конкурс концепции реанимации исторического квартала “Конд” города Еревана

Комитет градостроительства РА объявляет двухэтапный концептуально-градостроительно-архитектурный конкурс на сохранение самобытности, регенерацию / модернизацию градостроительной среды района «Конд» Еревана.

Конкурс открыт для всех частных архитекторов и архитектурных мастерских, консалтинговых предприятий, научных и общественных организаций, различных консорциумов со всего мира, имеющих успешный опыт реализации программ по восстановлению исторической городской (включая реконструкцию) застройки, без каких-либо ограничений.

Прием заявок участников конкурса/крайний срок регистрации 20.04.2021г.

Ознакомиться с условиями конкурса можно на сайте: www.kond.minurban.am

Concept competition on the resuscitation of Yerevan’s historical “Kond” district

The RA Urban Development Committee announces a two-stage conceptual-urban-architectural competition for the preservation of the identity, regeneration / modernization of the urban development environment of the "Kond" district of Yerevan.

The competition is open for all individual architects and architectural studios, consulting enterprises, scientific and non-governmental organizations and various consortia from all over the world that have a successful experience in implementing historic urban (including vernacular) construction restoration projects without any restrictions.

The submission of bids / registration deadline for the participants of the competition. 20.04.2021

You can get acquainted with the conditions of the competition on website: www.kond.minurban.am